


5D4N

SEMPORNA + MATAKING RESORT

TOUR HIGHLIGHTS

- Introducing Private Island – Matakings Island
- 2 Nights at Matakings The Reef Dive Resort
- Seafood Dinner at Semporna
- Tun Sakaran Marine Park Day Trip (included Bohey Dulang, Sibuan and Mantabuan Island)
- Romantic Glass Boat Experience



 Matakings Resort

BRIEF ITINERARY

DAY 1 KUALA LUMPUR – TAWAU – SEMPORNA (D)

- Semporna Town
- Overnight at Semporna – Green World Hotel / Grace Hotel or similar

DAY 2 BOHEY DULANG – MANTABUAN - SIBUAN (B/L/D)

- Tun Sakaran Marine Park Island Hoping (i) :
 - Bohey Dulang Island, is the second largest mountainous island in the park with hiking trail for hiking activity
 - Mantabuan Island is a volcanically formed with magnificent coral
 - Sibuan Island tiny paradise islands surrounded by clear marine park
- Overnight at Semporna – Green World Hotel / Grace Hotel or similar

DAY 3 MATAKING ISLAND (B/L/D)

- Free and leisure at Matakings Island
- Overnight at Matakings Resort – The Reef Dive Resort

DAY 4 MATAKING ISLAND (B/L/D)

- Free and leisure at Matakings Island.
- Overnight at Matakings Resort – The Reef Dive Resort

DAY 5 MATAKING ISLAND – SEMPORNA – TAWAU – KUALA LUMPUR (B/L)

- Home sweet home

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd



 Mountain Hiking



Romantic Glass Boat Experience



疫见真情

蘋果系列



cuti-cuti MALAYSIA

5天4夜

仙本那+ 马达京度假村

行程亮点

- 游览私人热带岛屿- 马达京岛
- 2晚入住马达京彩瑚潜水度假村
- 在仙本那享用海鲜晚餐
- 敦沙卡兰海洋公园一日游
(含珍珠岛、军舰岛、以及曼达布湾岛)
- 体验浪漫玻璃船

简要行程

第一天 吉隆坡 - 斗湖 - 仙本那

(晚)

- 游览仙本那小镇
- 入住于仙本那的绿世界酒店/格瑞斯酒店或同级

第二天 珍珠岛 - 曼达布湾岛 - 军舰岛

(早/午/晚)

- 敦沙卡兰海洋公园三岛跳岛游 (i):
 - 珍珠岛, 是海洋公园中第二最大的火山岛, 可徒步上山, 俯视迷人海景
 - 曼达布湾岛的清澈见底的海水环绕着色彩缤纷的珊瑚
 - 军舰岛湛蓝的海水下浮游着各种鱼类, 海底长着造型奇特的珊瑚丛, 是潜水天堂之一
- 入住于仙本那的绿世界酒店/格瑞斯酒店或同级

第三天 马达京岛

(早/午/晚)

- 在马达京岛上享有自由时间
- 入住马达京彩瑚潜水度假村

第四天 马达京岛

(早/午/晚)

- 在马达京岛上享有自由时间
- 入住马达京彩瑚潜水度假村

第五天 马达京岛 - 仙本那 - 斗湖 - 吉隆坡

(早/午)

- 带着甜蜜回忆返回家园

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 蘋果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 蘋果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。



全蘋行动

Let's Chat

03-2143 3939

